

University Purchasing Policy

Policy No.		Number of Pages	01
Deans' Council Decision Number and Date Approving the Issuance			
Review and Modification Approval Resolution Number	Resolution Number and Date Approving the Review and Modification	Date	
Brief Description of the Policy	Middle East University seeks to implement the highest standards of efficiency and transparency in procurement and supply operations, stemming from its commitment to good governance and sustainable practices. This Purchasing Policy serves as a reference framework aimed at organizing procurement processes within the university and ensuring their alignment with national priorities and sustainability standards, thereby achieving optimal use of financial and human resources.		
Policy Objectives	<ol style="list-style-type: none"> 1. Ensure that procurement processes are conducted in accordance with standards of transparency, integrity, and fair competition. 2. Achieve a balance between quality, price, and added value in all purchases. 3. Integrate environmental and social sustainability concepts into purchasing decisions. 4. Enhance compliance with relevant laws and regulations. 5. Strengthen trust with suppliers through fair and equitable treatment. 		
Main Document Owner	Sustainable Development Office		
Implementation Responsibility	Sustainable Development Office, Procurement and Tenders Department		
Regulatory Framework			
Related Procedures	1- Supplier Selection Procedure		
Related Forms			

سياسة الشراء المستدام

رقم السياسة	عدد الصفحات	ا
رقم قرار مجلس العمداء باعتماد الإصدار وتاريخه		
رقم القرار باعتماد المراجعة والتعديل وتاريخه	رقم قرار اعتماد المراجعة والتعديل	التاريخ
وصف مختصر للسياسة	<p>تسعى جامعة الشرق الأوسط إلى تطبيق أعلى معايير الكفاءة والشفافية في عمليات الشراء والتوريد، انطلاقاً من التزامها بالحوكمة الرشيدة والممارسات المستدامة. وتعد سياسة الشراء هذه إطاراً مرجعياً يهدف إلى تنظيم عمليات التوريد داخل الجامعة وضمان توافقها مع الأولويات الوطنية ومعايير الاستدامة، وبما يحقق الاستخدام الأمثل للموارد المالية والبشرية.</p>	
أهداف السياسة	<ol style="list-style-type: none"> 1. ضمان تنفيذ عمليات الشراء وفق معايير الشفافية والنزاهة والمنافسة العادلة. 2. تحقيق التوازن بين الجودة والسعر والقيمة المضافة في كافة المشتريات. 3. دمج مفاهيم الاستدامة البيئية والاجتماعية ضمن قرارات الشراء. 4. تعزيز الامتثال للتشريعات والأنظمة ذات العلاقة. 5. تعزيز الثقة مع الموردين من خلال معاملة عادلة ومنصفة. 	
مالك الوثيقة الرئيسي	مكتب التنمية المستدامة	
مسؤولية التطبيق	مكتب التنمية المستدامة، دائرة المشتريات والعطاءات	
التشريعات الناظمة		
الإجراءات المتعلقة	1- إجراء اختيار الموردين	
النماذج المتعلقة		